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BROI.0012.3.10.2016 

 

 

Protokół nr 18/16 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  16 grudnia 2016  roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 16 

grudnia 2016 roku w siedzibie Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Jaś” w  Brzeziu o 

godzinie 9:45
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury. Powitał członków Komisji oraz 

Panią Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu – Agnieszkę 

Kokowicz.  

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do 

porządku obrad? 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 17/16 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 1 

grudnia 2016 r.  

5) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

6) Ocena funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu.  

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem o porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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4) Przyjęcie protokołu nr 17/16 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z 

dnia 1 grudnia 2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z ostatniego  posiedzenia komisji został 

sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonych protokołu? Uwag nie 

było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 17/16 z dnia 1 grudnia 2016 roku 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciwko – 0  

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 17/16 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia1 grudnia 2016 r. został 

przyjęty.   

 
 

5) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

 

Po dokonaniu wizji lokalnej Przewodniczący Komisji przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

6) Ocena funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu.  

 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że placówki opiekuńczo-wychowawcze typu socjalizacyjnego działają na 

mocy ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz 

rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej w sprawie instytucjonalnej pieczy 

zastępczej z dnia 22 grudnia 2011 r. działalność opiekuńczo-wychowawcza domu rozpoczęła 

się wraz z wydaniem decyzji przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego zezwalającej na 

prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego z dniem 10 

listopada 2016 r. dla 14 dzieci pn.: Placówko Opiekuńczo-Wychowawcza „Jaś”  Brzezie 35 

E, 87-880 Brześć Kujawski. Wojewoda decyzją z dniem 10 listopada br. uchylił ostatecznie 

decyzję z dnia 16 grudnia 2010 r.  dotyczącą zezwolenia  dla Powiatu Włocławskiego na 

prowadzenie Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu. Obecnie w 

placówce „Jaś” przebywa 14 podopiecznych. Placówka „Jaś” zapewnia wspólną obsługę 

administracyjną, finansową, organizacyjną oraz specjalistyczną dla obu placówek. Placówka 

jest jednostką organizacyjną prowadzoną przez powiat włocławski. Placówka zapewnia 

dziecku całodobową opiekę i wychowanie  oraz zaspokaja jego niezbędne potrzeby, w 

szczególności emocjonalne, rozwojowe, zdrowotne i bytowe, społeczne i religijne. 

Całodobowy pobyt dziecka w placówce ma charakter przejściowy – do czasu zwrotu dziecka 

do rodziny naturalnej lub umieszczenia w innych  formach rodzinnej pieczy zastępczej. 

Dziecko w placówce może przebywać do pełnoletniości , a po uzyskaniu pełnoletniości  jeżeli 

się uczy to za zgodą Dyrektora Placówki, nie dłużej niż d ukończenia 25 roku życia. W 

placówce zatrudnionych jest 7 wychowawców oraz obsługa administracyjna w skład której 

wchodzi: kucharka, pokojowa, pracownik socjalny, psycholog, pedagog. W budynkach 

mieszkać może 14 wychowanków. Placówka posiada budynek o powierzchni 287,5 m
2
 z 

garażem. Na parterze znajduje się również pokój dwuosobowy, łazienka, pokój opiekunka, i 

pokój specjalisty. Na piętrze zaprojektowano pokoje dla dzieci – 6 szt. Po 2 osoby w pokoju. 

Celem takiej placówki jest zapewnienie domowych warunków sprzyjających optymalnemu 

indywidualnemu rozwojowi wychowanków. Dzieci maja całodobowy dostęp do aneksu 

kuchennego, gdzie mogą przygotować posiłki. W placówce pracuje psycholog i pedagog, 

którzy wspierają proces wychowawczy dzieci. Budynek placówki zapewnia poczucie 
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bezpieczeństwa, ponieważ otwarte przestrzenie umożliwiają stały kontakt z wychowawcą lub 

specjalistą. Każde dziecko ma własną przestrzeń do nauki i zapewniony dostęp do Internetu, 

co zapewnia dzieciom szybki dostęp do potrzebnych informacji. Wychowankowie mogą 

korzystać  z bawialni znajdującej się  na piętrze placówki, gdzie prowadzone są zajęcia 

umożliwiające wszechstronny rozwój podopiecznych. Założeniem placówki jest przede 

wszystkim przygotowanie wychowanka do samodzielnego pełnienia określonych ról 

społecznych i funkcjonowania w społeczeństwie. Po miesięcznym pobycie dzieci w placówce 

zauważa się pozytywne zmiany wśród wychowawców i wychowanków, wynikające z 

funkcjonowania w nowych warunkach. Wychowankowie przykładają większą wagę do 

dbałości o własne mienie, są pozytywnie nastawieni do pobytu w placówce. Dzieci angażują 

się we wszystkie zajęcia prowadzone przez wychowawców, u podopiecznych wzrosła 

motywacja do wykonywania tych zadań. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że koszty utrzymania tych domów będą o wiele 

mniejsze w porównaniu do utrzymania poprzedniego budynku w którym znajdowała się 

placówka.  Przewodniczący Komisji powiedział, że podczas wizji lokalnej zauważył, że przy 

budynku nie ma żadnej bazy sportowo-rekreacyjnej.  

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że jest w planach stworzenie takiej bazy.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że umowa sprzedaży pałacu nie jest 

skonsumowana  w postaci aktu notarialnego, ale na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu 

we Włocławku podjęto decyzję o poddaniu do publicznej wiadomości informacji o sprzedaży 

obiektu radny pozwolił sobie złożyć wniosek do Starosty, aby cześć środków ze sprzedaży 

przeznaczyć na podniesienie standaryzacji w zakresie terenów rekreacyjnych.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał o zatrudnienie pracowników, czy jest na tym samym 

poziomie? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, ze zostały zmniejszone etaty w przypadku kucharek i pokojowych., 

Radny Tomasz Chymkowksi powiedział, że wynika to ze struktury. Radny zapytał, czy jest 

pełna obsada jeśli chodzi o wychowanków? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że obecnie w placówce „Jaś” przebywa 14 podopiecznych. 

Radny Marek Jaskulski zapytał, czy jest duża migracja między wychowankami, czy 

przebywają na stałe  w placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że większość dzieci na stałe przebywa  w placówce. Ze względu na 

orzeczenia o niepełnosprawności oraz pod indywidualne potrzeby dzieci umieszczane są w 

innych ośrodkach m.in.: Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Radziejowie, czy też 

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii. Dyrektor zaznaczyła, że o tym decydują różne 

czynniki.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, kto kieruje dziecko do placówki? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że na podstawie orzeczeniu sądu dziecko na wniosek Starosty jest kierowane 

do placówki.  

Przewodniczący Komisji zapytał w jakim wieku jest najstarszy podopieczny? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że wieku 19 lat.  

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, czy wszystkie dzieci wyjeżdżają do rodziny na 

święta? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że powoli wpływają wnioski o przepustkę, ale prawdopodobnie 1 osoba 

zostanie na święta. Ta osoba nie ma możliwości żadnego wyjazdu.  
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Radny Wojciech Rudziński zapytał do którego roku życia mogą przebywać 

wychowankowie w placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że dziecko w placówce może przebywać do pełnoletniości, a po uzyskaniu 

pełnoletniości  jeżeli się uczy to za zgodą Dyrektora Placówki, nie dłużej niż do ukończenia 

25 roku życia. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy było jakieś dziecko, które najdłużej przebywało w 

placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że był to wychowanek, odszedł z palcówki wieku 22 lat.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, jaki okres czasu spędził w placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że było to około 6 lat. W placówce przebywa jeszcze jego rodzeństwo. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że priorytetem jest to, żeby nie rozdzielać 

rodzeństwa.  

Radny Andrzej Stasiak powiedział, że warunki, jeśli chodzi o usytuowanie dzieci w 

pokojach, są o wile lepsze niż w pałacu. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że po 2 osoby w pokoju. Dzieci mają całodobowy dostęp do aneksu 

kuchennego, gdzie mogą przygotować posiłki. Dzieci są zaangażowane w dbanie o obiekt i to 

jest zauważalna zmiana po przeprowadzeniu do nowych domów.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy dzieci same gotują? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że pomagają w parach związanych z przygotowaniem obiadu. 

Radny Andrzej Stasiak powiedział, że w założeniach jest to, aby dzieci  w weekendy sami 

przygotowywali posiłki.  

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że będzie się to odbywać przy pomocy wychowawcy. Wychowawca będzie 

głównie gotować, a dzieci będą w tym uczestniczyć. Założenie to już powoli zostało 

wdrożone. W niektóre weekendy wychowawcy z wychowankami przygotowują posiłki. 

Wychowankowie muszą się małymi krokami do tego przyzwyczajać.  

Radny Andrzej Stasiak zapytał, czy placówka jest  w kontakcie z Domem Dziecka w 

Lubieniu Kuj.? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że tak.  

Radny Andrzej Stasiak powiedział, że placówki mogą się wymieniać doświadczeniami i 

przy budowie kolejnych domków można ulepszyć dotychczasowe rozwiązania. 

Radny Marek Jaskulski powiedział, że możliwa jest budową trzeciego domku w Lubieniu 

Kujawskim, została zarezerwowana działka.  

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że placówki w Brzeziu są obiektem doświadczalnym. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że w dniu dzisiejszym radny otrzymał informację 

od Pani Skarbnik o którą prosił dużo wcześniej. Radny powiedział, ze może ja udostępnić 

członkom Komisji jeśli będą tym zainteresowani. Zarząd Powiatu we Włocławku podejmował 

decyzje o zwiększenie środków o 50 000 zł na doposażenie. Radny na dzień 14 grudnia 2016 

r. kwota została wykorzystana w wysokości 41 554,62 zł. Z racji tego, że zbliża się koniec 

roku zostało 8 500 zł radny zapytał, czy są jakieś plany jeśli chodzi o wydatkowanie tej 

kwoty? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że nadal trwa doposażanie domów i są zakupywane przedmioty, które 

okazują się potrzebne. 
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Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że kwota była na 2 placówki. Radny nie chciał, 

aby te środki były skumulowane w  jednej placówce.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał oprócz wychowawcy są zatrudnieni psycholog lub 

pedagog. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że psycholog, pedagog, którzy są do dyspozycji dzieci. Etat opiekunki 

dziecięcej jest w trakcie likwidacji i tego etatu już niestety nie będzie mimo istniejącej 

potrzeby. 

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, z czego wynika likwidacja etatu opiekunki dziecięcej? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że nie wie. Opiekunka dziecięca jest potrzebna w placówce. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że rolą dyrektora jest to, aby wnioskować o 

utrzymanie tego etatu.  

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że schemat organizacyjny placówki został zbyt szybko przyjęty. 

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, czy w placówce są jakie potrzeby lub problemy o 

których komisja powinna wiedzieć? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że istotnym problemem jest brak specjalisty, terapeuty, który się zajmuje 

behawioralnie psychoterapię. Psycholog i pedagog to jest za mało, ponieważ dzieci 

znajdujące się w placówce są z bardzo dużymi i głębokimi problemami i ciężko im pomóc. I 

ta pomoc jest niewystarczająca. Według Pani dyrektor w strukturze organizacyjnej placówki 

powinien znaleźć się terapeuta.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że to nie musi być w kontekście etatu. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że może to być na umowę zlecenie.  

Radny Marek Jaskulski powiedział, że jeśli takich specjalistów jest niewielu w kraju to 

pojawia się pytanie, czy zechcą podjąć pracę na umowę zlecenie. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wcześniej składano wniosek do Zarządu Powiatu? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że był składany taki wniosek.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy psycholog i pedagog są zatrudnieni na cały etat? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że psycholog jest zatrudniony na ½ etatu natomiast pedagog na cały etat.  

Według Pani dyrektor to jest wciąż za mało, ponieważ dzieci przebywające w placówce 

borykają się z dużymi problemami, dysfunkcjami, zaburzeniami. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał się, czy psycholog nie mógłby się dokształcić w tym 

kierunku? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że psycholog właśnie podjął się tego i specjalizuje się w  tym kierunku 

terapii.  

Radny Tomasz Chymkowski stwierdził, że pracownicy zatrudnieni na cały etat są bardziej 

związani z placówką i jej problemami.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że kierownik placówki powinien złożyć do Zarządu 

Powiatu  w tej sprawie wniosek informujący o takiej potrzebie. 

Rany Tomasz Chymkowski powiedział, że należy to zrobić jak najszybciej, jeszcze przed 

uchwaleniem budżetu. Radny stwierdził, że pozostaje jeszcze kwestia opiekunki dziecięcej. 

Radny zapytał, kiedy ten etat ma zostać wygaszony? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że to już obecnie jest w trakcie wygaszania, z 3 miesięcznym okresem 

wypowiedzenia.  W miesiącu marcu już tego etatu nie będzie.  
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Przewodniczący Komisji zapytał kto sprawuje opiekę medyczną nad dziećmi 

przebywającymi w placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej MAR-MED w Wieńcu. 

Radny Wojciech Rudziński  zapytał, czy w przypadku kiedy dziecko jest chore wzywany 

jest lekarz, czy pogotowie? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, iż bywają też przypadki, że wzywane jest pogotowie.  

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, o wygaszenie etatu opiekunki dziecięcej, która jest 

potrzebna. Koszt utrzymania placówki na ten rok jest  w tej samej kwocie. Na koszt składały 

się również wynagrodzenia wszystkich wychowawców, psychologów, pedagogów, obsługi 

itd. Radny nie widzi problemu finansowego. Być może jest jakiś błąd, że druga strona nie 

rozumie problemu, jeśli koszt jest na tym samym poziomie. Mówi się o realnych 

oszczędnościach, które de facto będą. Radny nie wie z czego to wynika. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że również nie wie dlaczego tak się stało. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy wynika to ze zbyt małej siły przebicia Pani dyrektor? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że nie ma na to wpływu.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, z regulamin organizacyjny został zatwierdzony 

przez Pana Starostę. Regulamin musiał ktoś wcześniej przygotować. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że przygotowywał poprzedni dyrektor placówki. 

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że  może  w tej części został popełniony błąd.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja może w tej sprawie podjąć wniosek.  

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że jeśli absorbowało to by dodatkowe środki 

finansowe to mogłyby się pojawić problemy z ich znalezieniem. Jeśli koszt będzie utrzymany 

na tym samym poziomie to nie stanowi to problemu. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że według niej nie ma żadnych przeszkód.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy opiekunka dziecięca może pełnić dyżur jako 

wychowawca? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że może.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy wychowawcy są zatrudniani na zasadach kodeksu 

pracy? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że przepisy uległy zmianie i wychowawcy nie są zatrudniani z Karty 

Nauczyciela tylko na mocy przepisów Kodeksu Pracy.   

Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że na zarządzie tego wniosku  nie było, ponieważ 

zatrudnianie osób leży w kompetencji Pana Starosty. 

Radny Marek Jaskulski powiedział, że pozostało jeszcze kilka miesięcy a Pani dyrektor 

przekonała członków komisji do celowości pozostawienia tego etatu. Znacznie ułatwiłoby 

funkcjonowanie placówki. 

Przewodniczący Komisji zapytał, kiedy ten etat wygaśnie? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że w miesiącu marcu.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że jeszcze jest czas, żeby jeszcze to mogło zostać.  

Radny Tomasz Chymkowski zapytał, czy pani dyrektor dysponuje kserokopią składanej 

korespondencji? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że nie, ponieważ to było to przed zatwierdzaniem struktury organizacyjnej. 
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Radny Tomasz Chymkowski zapytał, jakie jest merytoryczne uzasadnienie dlaczego ten etat 

ma zostać? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że potrzeba zatrudnienia opiekunki dziecięcej wynika z problemów i 

dysfunkcji, obciążeń dzieci trafiających do placówki.  

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że do tej pory była zatrudniona opiekunka dziecięca 

i to się sprawdzało.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że ten etat był potrzebny przez cały okres 

funkcjonowania placówki i jest potrzeba kontynuowania tego zatrudnienia.   

Radny Tomasz Chymkowski zaproponował, aby komisja zwróciła się do Zarządu Powiatu 

we Włocławku z wnioskiem Komisja o ponowne przeanalizowanie Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu w zakresie 

przywrócenia ¾ etatu opiekunki dziecięcej, ponieważ według komisji  zasadne jest jego 

utrzymanie ze względu na problemy i dysfunkcje z jakimi dzieci  trafiają do tej placówki.  

Komisja w  wyniku dyskusji oraz przeprowadzonej rozmów uznała za zasadne, aby ten etat 

został utrzymany.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za podjęciem wniosku do 

Zarządu Powiatu o następującej treści: „o ponowne przeanalizowanie Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu w zakresie 

przywrócenia ¾ etatu opiekunki dziecięcej, ponieważ według komisji  zasadne jest jego 

utrzymanie ze względu na problemy i dysfunkcje z jakimi dzieci  trafiają do tej placówki” i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek 

został przyjęty i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy obecna struktura zatrudnienia ma jakiś pozytywny 

wpływ na funkcjonowanie dzieci w placówce? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że nie ma już pracowników zatrudnianych z karty nauczyciela, wychowawcy 

pracują 40 godzin w tygodniu. To jest korzystne dla dzieci. Jest 7 wychowawców, co 

powodują, ze nie ma częstych zmian, co wpływa na lepsze stosunki z dziećmi.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy kadra ma  merytoryczne przygotowanie do pracy z 

dziećmi? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że tak a nawet niektórzy wychowawcy maja ukończone studia podyplomowe 

w różnych specjalizacjach, aby jeszcze bardziej pomóc dzieciom. Pracownicy mają duże 

doświadczenie, niektórzy nawet 20-25  letnim stażem pracy. Dyrektor powiedział, że dzieci z 

placówki nie mają zbytnio okazji do wspólnych wyjazdów, ponieważ nie mają możliwości 

transportowych a także finansowych. Placówka posiada tylko 7 osobowego busa.  

Radny Andrzej Stasiak powiedział, że jeśli będzie potrzeba zorganizowania transportu dla 

dzieci na wyjazd np. do kina to zaoferował swoją pomoc. 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

powiedziała, że będzie o tym pamiętać.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy w budżecie brakuje środków finansowych, że nie są 

organizowanie wyjazdy dla dzieci? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że zaplanowane jest kilka wyjazdów, ale to jest wciąż za mało, aby dzieci 

mogły wyjechać na wspólną wycieczkę. Są wyjazdy do kina, teatru, jednodniowe do zoo. 

Placówka nie ma środków finansowych, aby dzieci mogły wyjechać na 3 dniową wycieczkę. 
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według pani Dyrektor też jest to ważne ze względu na integrację dzieci. Dyrektor dodała, że 

umożliwiane są wyjazdy dzieci ze szkoły np. na zieloną szkołę. Takie wyjazdy są raz w roku i 

według pani Dyrektor też jest to ważne ze względu na integrację dzieci. 

Radny Wojciech Rudziński zapytał, czy ten obecny system działania placówek się sprawdza? 

Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Brzeziu – Agnieszka Kokowicz 

poinformowała, że w takiej formie placówka funkcjonuje dopiero 2 miesiące, ale są 

zauważalne pozytywne zmiany.  

Informacja na temat funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

7) Zamkniecie obrad Komisji 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 16 grudnia  

2016 roku o godzinie 10:30  zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

 

 
    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

         

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ………………………… 

 


